
Z Á P I S
z 10. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 20.11.2023

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př ítomni: Vendula Andr lová, č lenka ZM
Mgr.  Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal  Boudný, starosta
Jan Ehrenberger,  č len ZM
Ing. Hynek Charvat, č len ZM
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM

Ing. Mar ie Jedl ičková,  místostarostka
Mgr.  Přemysl  Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Petr  Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Vladis lava Kulhánková, č lenka ZM
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM
Mgr.  Vladimír  Soukop, č len ZM
Mgr.  Bc. Radomír Zemánek, člen ZM

Omluveni: Adam Janek,  člen ZM
Mgr.  Elv íra Patáková, MBA, členka ZM

Nepří tomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Mgr.  Eva Kel lner F ia lová
Ing. arch. Oksana Matyášová
Mgr.  Věra Babicová, ředitelka ZŠ Komenského

Mgr.  Bohuslav Fiala, tajemník MěÚ
Ing. Petr Lokaj , vedoucí  odboru správy majetku, invest ic  a rozvoje
Mgr.  Eva Ouběl ická,  DiS.,  ředite lka Zámku S lavkov-Austerl i tz
Mgr.  Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička, vedoucí  odboru kanc.
tajemníka a ž ivnost.  úřad
Mgr.  Magdaléna Salačová, právnička města
Bc. Klára Vránová, vedoucí  f inančního odboru

Petr Zvonek, ředitel  TSMS

Předsedaj íc í : Bc. Michal  Boudný, starosta

Ověřovatelé: Mgr.  Přemysl  Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Bc. Radomír Zemánek, člen ZM

Návrhová komise: Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Ing. Mar ie Jedl ičková,  místostarostka
Mgr.  Petr  Jeřábek, č len ZM



Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 10. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 10. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou  pořizovatelé  odpovědnost  za  to,  aby  dalším zpracováním,  popř.  šířením
nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. Dále konstatoval, že je přítomno

12 zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Omluvil z dnešního zasedání paní Mgr.
Elvíru Patákovou, MBA. a pana Adama Janka. Starosta navrhl určit návrhovou komisi ve složení: paní
Ing.  Marie  Jedličková,  pan Ing. Ivan Charvát  a  pan Mgr.  Petr  Jeřábek (schváleno 12 hlasů pro).
Následně požádal o ověření zápisu z dnešního zasedání pana Mgr. Přemysla Jeřábka a pana Mgr. Bc.
Radomíra Zemánka (schváleno 12 hlasů pro). Starosta přivítal na dnešním zasedání paní Mgr. Evu
Kellner Fialovou, která bude od 01. 12. 2023 zastávat funkci ředitelky příspěvkové organizace města
Zámek  Slavkov  -  Austerlitz.  Poté  zastupitelé  hlasovali  o  předloženém návrhu  programu  dnešního

zasedání.

Schválený program:
1.    Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu
2.    Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
3.    Zápis ze zasedání kontrolního výboru
4.    Zápis ze zasedání finančního výboru

5.    Soubor rozpočtových opatření č. 68 – 74  
6.    Rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za III. čtvrtletí 2023
7.    Rozbory hospodaření VHČ za III. čtvrtletí roku 2023
8.    Návrh na pořízení Změny č. 7 územního plánu Slavkov u Brna
9.    Návrh na uzavření soudního smíru či dohody o narovnání – společnost Tvrdý, spol. s.r.o.
10.    VZ – rozšíření MŠ Zvídálek – návrh smlouvy o dílo
11.    RD Audo - dodatek č. 2 ke smlouvě o výstavbě

12.    Cyklostezka Slavkov u Brna – Křenovice – výkupy pozemků
13.    Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů
14.    Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství
15.    Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství
16.    Rozpočtové opatření č. 75
17.    Interpelace členů ZM

18.    Odpovědi na interpelace
19.    Diskuse
20.    Závěr      

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato



2. 149/10/ZM/2023 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

považuje za splněný bod:

2.1.3. z 1. mimořádného zasedání zastupitelstva města - 20. 8. 2007.

vypouští ze sledování bod:

347/23 z 23. zasedání zastupitelstva města - 7. 6. 2021.

bere na vědomí průběžné plnění a trvání zbývajících úkolů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Vladimír Soukop, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 150/10/ZM/2023 Zápis ze zasedání kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí

zápis  o  provedené  kontrole  na  Základní  škole  Komenského  Slavkov  u  Brna,
příspěvková organizace, která se konala dne 24. 10. 2023.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Ing. Ivan Charvát, Mgr. Věra Babicová.

Příchod: Mgr. Vladislava Kulhánková - 17:04 hod. (přítomno do konce zasedání 13 členů zastupitelstva
města).

Mgr. Přemysl Jeřábek (předseda kontrolního výboru) okomentoval předložený zápis a průběh kontroly
na ZŠ Komenského, která se konala dne 24. 10. 2023.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

4. 151/10/ZM/2023 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí

zápis z 6. zasedání finančního výboru konaného dne 15. 11. 2023.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupil pan Ing. Ivan Charvát (předseda finančního výboru), který okomentoval průběh
zasedání výboru a přijatá usnesení.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

5. 152/10/ZM/2023 Soubor rozpočtových opatření č. 68-74
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č. náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

69 69
10 5512 2322 541 KT - JSDH - pojistné plnění 5 600

10 5512 5169 541 KT - JSDH - ostatní služby 5 600

70 70

41 3632 2322 IR - příjem z pojistných náhrad 735 100

36 6171 2143 FO - kurzové rozdíly v příjmech 37 000

36 6221 2329
KT  -  přeplatek  na  energiích  -
humanitární účely

45 100

71 6409 5901 OVV - nespecifikované rezervy 817 200

71 71

36 6310 5163 FO - poplatky banky 75 000

36 3639 5141 6121
FO  -  úroky  z  úvěru  -  budova

TSMS
5 000

36 3639 5141 14011 FO - úroky z úvěru - MŠ 25 000

71 6409 5901 OVV - nespecifikované rezervy -105 000

72 72
36 3639 6349 405

FO - příspěvek ŽLaP - nabíječka
na elektrokola

23 200

71 6409 5901 OVV - nespecifikované rezervy -23 200



73 73

36 1113
FO -  daň  z  příjmů FO vybíraná
srážkou

1 000 000

36 1211
FO  -  daň  z  příjmů  právnických

osob
3 400 000

63 1353
DSH - příjmy za ZOZ od žadatelů
o řidičské oprávnění

220 000

36 1381 FO - daň z technických her 350 000

36 1385
FO  -  daň  z  dílčích  technických

her
7 000 000

36 6310 2141 FO - příjmy z úroků 900 000

41 3639 3111 IR - příjmy z prodeje nemovitostí 330 000

71 6409 5901 OVV - nespecifikované rezervy 13 200 000

71 6409 5901 OVV - nespecifikované rezervy -13 200 000

35 8115 FO - převod do FRR -13 200 000

74 74

41 3111 6121 1002
IR  -  PD  rekonstrukce  RD  čp.
1002 - dětská skupina

-1 300 000

41 3113 6121 55321 IR - ZŠ Komenského -34 600 000

41 3141 6122 1406 IR - ZŠ Komenského - gastro -3 500 000

41 3612 6121 568 IR - Husova 63 -4 500 000

41 3639 6121 3727 IR - kompostárna -3 000 000

36 6171 5901 FO - rezerva na energie -6 300 000

71 6409 5901 OVV - nespecifikované rezervy 53 200 000

71 6409 5901 OVV - nespecifikované rezervy -53 200 000

35 8115 FO - převod na FRR -53 200 000

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtové opatření č. 68.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 153/10/ZM/2023 Rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za III. čtvrtletí 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory  hospodaření  města  Slavkov  u  Brna  za  III.  čtvrtletí  2023  v  předloženém



znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

7. 154/10/ZM/2023 Rozbory hospodaření VHČ za III. čtvrtletí roku 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory hospodaření VHČ za III. čtvrtletí roku 2023 v předloženém znění.

Zprávu uvedla Bc. Veronika Slámová a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Veronika Slámová
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 155/10/ZM/2023 Návrh na pořízení Změny č. 7 územního plánu Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města rozhoduje o pořízení
Změny č. 7 územního plánu spočívající ve zpřesnění (zúžení) všech koridorů ze Zásad
územního rozvoje procházejících územním města Slavkova u Brna dle § 54 odst. 6

zákona č. 183/2006 Sb. (stavební zákon) v platném znění a ukládá povinnost pořídit
územní studii lokality "Tyršova - Pod Vinohrady".

II. Zastupitelstvo města rozhoduje o pořízení
Změny  územního  plánu  č.  7  v  tzv.  jednotném  standardu  dle  novely  stavebního
zákona č. 47/2020 Sb. a novely vyhlášky č. 500/2006 Sb.

III. Zastupitelstvo města ukládá
orgánu  územního  plánování  prověřit,  zda  lze  tuto  Změnu  pořizovat  zkráceným
postupem dle § 55a stavebního zákona, v platném znění.

IV. Zastupitelstvo města rozhoduje o tom, že
určeným zastupitelem pro  pořízení  Změny č.  7  územního plánu  Slavkova  u  Brna

bude Ing. Marie Jedličková.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.



V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková, Bc. Michal Boudný.

Ing. Ivan Charvát - tato změna je navržena ve zrychleném řízení?

Ing. Marie Jedličková - ano. Ráda bych vás pozvala na středu 06. 12. 2023 na 14 hodinu, kdy bude
zasedat skupina našich architektů, a zároveň s tím by proběhla prohlídka budov kina a "Klobouku".
Následně by se jednání přesunulo na radnici, kde by dalším bodem byly vinohrady s cílem sjednocení
vznesených požadavků. 

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková

Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 156/10/ZM/2023  Návrh na uzavření soudního smíru či  dohody o narovnání  – společnost
Tvrdý, spol. s.r.o.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města neschvaluje
návrh na uzavření  soudního smíru  či  dohody o  narovnání  předložené společností
Tvrdý, spol. s r.o. prostřednictvím jeho právního zástupce datovaný dne 25.10.2023
doručený městu Slavkov u Brna dne 27.10.2023.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili:  Bc. Michal Boudný, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ,  Ing. Ivan Charvát,  Mgr. Vladimír
Soukop, Ing. Hynek Charvat, Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdržel se: Bc. Michal Boudný.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

10. 157/10/ZM/2023 VZ - rozšíření MŠ Zvídálek - návrh smlouvy o dílo
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
návrh smlouvy o dílo na stavební práce na akci "Přístavba MŠ Zvídálek ul. Koláčkovo
nám. č.p. 107 Slavkov u Brna".



Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová, Ing. Petr Lokaj, Ing.

Marie Jedličková, Bc. Veronika Slámová, Mgr. Vladimír Soukop.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Dalibor Kašpar
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 158/10/ZM/2023 RD Audo - dodatek č. 2 ke smlouvě o výstavbě
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření dodatku č. 2 k plánovací smlouvě uzavřené dne 20.12.2017 se společností
RD AUDO spol. s r.o., IČ: 256 60 837 dle předloženého návrhu. 

Zpráv uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V  rozpravě  vystoupili:  Ing.  Hynek  Charvat,  Ing.  Marie  Jedličková,  Ing.  Ivan  Charvát,  Mgr.  Jana
Bangová, Ing. Petr Lokaj.

Bylo hlasováno o předloženém znávrhu usnesení.

Zdrželi se: Ing. Marie Jedličková, Ing. Hynek Charvat, Ing. Ivan Charvát, Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr.
Vladimír Soukop.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 0 Zdrželo se: 5 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 159/10/ZM/2023 Cyklostezka Slavkov u Brna - Křenovice - výkupy pozemků

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

nabytí části pozemku parc. č. 5394 o výměře cca 80 m2 v k.ú. Slavkov u Brna do
majetku města od paní Dany Strašilové, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
 za kupní cenu stanovenou znaleckým posudkem č. 838-10/2023 ve výši 150,-Kč /

m2 za účelem vybudování cyklostezky. Náklady související s převodem nemovitosti
uhradí město. Daňové povinnosti budou splněny dle platného zákona.

II. Zastupitelstvo města schvaluje



nabytí části pozemku parc. č. 5379 o výměře cca 52 m2  v k.ú. Slavkov u Brna do
majetku města od pana Mgr. Petera Chvojky Ph.D., ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░

░░░░ ░  za kupní cenu stanovenou znaleckým posudkem č.  838-10/2023 ve výši

150,-Kč /  m2  za  účelem vybudování  cyklostezky.  Náklady související  s  převodem
nemovitosti uhradí město. Daňové povinnosti budou splněny dle platného zákona.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

13. 160/10/ZM/2023 Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Magdaléna Salačová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 161/10/ZM/2023  Obecně  závazná  vyhláška  o  místním  poplatku  za  obecní  systém
odpadového hospodářství
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
obecně  závaznou  vyhlášku  o  místním  poplatku  za  obecní  systém  odpadového

hospodářství v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdržel se: Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Magdaléna Salačová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato



15. 162/10/ZM/2023  Obecně  závazná  vyhláška  o  místním  poplatku  za  užívání  veřejného
prostranství
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za užívání veřejného prostranství v
předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdržel se: Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Magdaléna Salačová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 163/10/ZM/2023 Rozpočtové opatření č. 75

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtové opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

75 75
41 3613 5137 515

IR  -  SC  Bonaparte  -
židle

2 500 000

41 3613 6121 515 IR - SC Bonaparte -2 500 000

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V  rozpravě  vystoupili:  Bc.  Veronika  Slámová,  Ing.  Ivan  Charvát,  Ing.  Hynek  Charvat,  Mgr.  Petr
Jeřábek.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Proti: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop
Zdržel se: Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 2 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



17. Interpelace členů ZM

Nebyly vzneseny interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

18. Odpovědi na interpelace

Vzhledem k tomu, že nebyly vzneseny interpelace nebyl tento bod projednán.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

19. Diskuse

Mgr. Přemysl Jeřábek - bude mimořádný svoz bioodpadu?

pan  Petr  Zvonek  -  poslední  svoz  proběhne  příští  týden.  Bude  k  tomu  článek  ve  Slavkovském
zpravodaji.

Mgr.  Vladislava  Kulhánková  poděkovala  odcházející  ředitelce  zámku  za  vynikající  spolupráci.  Dále
poděkovala za součinnost městské policii (sloup), a vznesla dotaz k "lajnování".

Bc. Michal Boudný - čekám na zpětnou vazbu z Policie ČR. To stejné platí také ve věci přechodu na
ulici B. Němcové.

Mgr. Vladimír Soukop - když jsme kupovali "Klobouk", tak do 15. 11. 2023 se měl podat návrh na vznik
dětské skupiny. Kam jsme se dostali k 20. 11. 2023?

Ing. Marie Jedličková - "Klobouk" je teď fyzicky vystěhovaný. Dne 06. 12. 2023 se tam půjdou podívat
architekti, a řeknou svůj názor, co by se s tím dalo dělat. Možnosti jsou buď dětská skupina, nebo
sociální zařízení. Uvidíme, co nám k tomu řeknou stavaři, co s tím objektem by bylo dobré udělat.

Bc. Michal Boudný - na dětskou skupinu jsme podávali žádost na Koláčkovo náměstí č. p. 1002.

Bc. Veronika Slámová - tam je důležité říci,  že ministerstvo posunulo termín pro podání žádostí o
dotaci na dětské skupiny do konce února 2024. My jsme teď již majiteli objektu.

Mgr.  Vladimír  Soukop -  ta  dětská skupina na Koláčkově náměstí,  to  je  součet  dětí  navíc  než  na

mateřské škole?

Bc. Michal Boudný - ano.



Mgr. Vladimír Soukop - takže 50 bude na mateřské škole, a 24 dětská skupina?

Ing. Marie Jedličková - 36 je tam teď. Bude 50 + 2, takže 88. Tam je potřeba také říci, že kdyby se
ten objekt mateřské školy zásadně neopravil, tak by byl na zavření.

Ing.  Ivan Charvát  poděkoval  za spolupráci  odcházející  ředitelce ZS-A, a pochválil  nově opravenou
hřbitovní zeď. Dále vznesl námět na vyjednání plastického nástřiku na křižovatce ulic Lidická x Husova
x Tyršova. Následně požádal o zvážení úpravy rychlosti na 70 km/h na úseku, kde se vyjíždí z ul.
Bučovická na silnici I/50.

Mgr. Petr Jeřábek - upravit provoz na Palackého náměstí na jednosměrný.

Mgr. Vladimír Soukop - k tomuto existuje stále platné usnesení zastupitelstva města z roku 1996, a
generel dopravy z roku 2006.

Ing. Hynek Charvat - vzhledem k této informaci žádám o prověření a písemné stanovisko.

Mgr.  Bc.  Radomír  Zemánek  -  dotaz  na  cenu  za  nájem  stánků  na  ul.  Husova  v  době  konání
Vzpomínkových akcí?

Mgr. Eva Oubělická, DiS. - jsou uvedené v ceníku zámku.

Mgr. Bohuslav Fiala - požadavek ze zámku na oddávání mimo běžné termíny.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

20. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast, a ukončil 10. zasedání zastupitelstva města v 18:37
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka



Mgr. Přemysl Jeřábek
člen ZM

Mgr. Bc. Radomír
Zemánek
člen ZM

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:


